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Arkivsak: 05/15169 
Tittel: TRONDHEIM KOMMUNES REGNSKAP OG ÅRSBERETNING FOR 

2004. GODKJENNING AV REGNSKAP OG ÅRSBERETNING. 
 
Behandling: 
Ann Kristin Alseth (RV) foreslo: 
Trondheim kommunes budsjett 
Alternativt forslag til punkt 5 og 6: 
Bystyret ber om at finansieringen av kjøp av gatelys tas fra Kraftfondets Grunnkapital. 
 
Votering: 
Innstillingen unntatt pkt 5 og 6 ble enstemmig vedtatt. 
Ved alternativ votering mellom innstillingen og Alseths forslag ble innstillingen vedtatt mot 3 stemmer 
(1SV, 2RV) avgitt for Alseths forslag. 
PP og DEM sluttet seg til flertallsmerknad 1. 
KrF, PP og DEM sluttet seg til flertallsmerknad 21. 
 
VEDTAK: 
 

1. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved økt uttak fra Kraftfondets verdiøkning til 
dekning driftsutgifter i bykasseregnskapet for 2004, beløp stort 89 mill.kroner. 

2. Bystyret tar til orientering årsoppgjørsdisposisjon ved avsetning til fond som følge av økt uttak 
av Kraftfondets verdiøkning til dekning investeringsutgifter i 2005. I henhold til forskriftenes 
bestemmelser  er det avsatt 50,9 mill.kroner til bundet investeringsfond og 9,1 mill.kroner til 
disposisjonsfond. Bystyrets vedtak om uttak av 60 mill.kroner fra Kraftfondet til finansiering 
av investeringsutgifter ble formelt gjort ved behandlingen av budsjettet for 2005. 

3. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved at økt uttak fra Kraftfondets verdiøkning 
disponeres til økning av Kulturfondets hovedstol, beløp stort 25 mill.kroner.  

4. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved en avsetning av Kraftfondets verdiøkning 
på til sammen 64,1 mill.kroner for å opprettholde realverdiene i fondet . 

5. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved økt uttak av Kraftfondets verdiøkning 
disponert til delvis finansiering kjøp av gatelys med 16,8 mill.kroner. 

6. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved omdisponering ubrukte lånemidler til delvis 
finansiering kjøp av gatelys med 14 mill.kroner. 

7. Bystyret  godkjenner i henhold til saksframstillingen at eventuell avregnet 
merverdigavgiftsrefusjon for 2004 innbetalt i 2005 tilføres Kraftfondet. 
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8. Bystyret godkjenner at tidligere bruk av likviditetsreserven på 194,4 mill.kroner avskrives med 
94,4 mill.kroner i regnskapet for 2005. Bystyret godkjenner at de resterende 100 mill.kroner 
avdras over 10 år med like store årlige beløp, og ber rådmannen innarbeide dette i 
kommende økonomiplan(er) og budsjett(er). 

9. Bystyret godkjenner årsoppgjørsdisposisjonen ved omdisponering ubrukte lånemidler til 
finansiering av diverse investeringsprosjekt som opprinnelig var budsjettert finansiert ved 
driftsmidler, beløp stort 6,4  mill.kroner. 

10. Bystyret godkjenner at budsjettert kjøp av bøker til biblioteket over investeringsbudsjettet 
med 1 mill.kroner i samsvar med regnskapsforskriftenes bestemmelser dekkes over 
driftsbudsjettet i 2004. 

11. Bystyret godkjenner at egenkapitalinnskudd til KLP, beløp stort 1,3 mill.kroner, dekkes ved 
Trondheim kommunes andel av overskuddet fra KLP i 2004. 

      12. Bystyret godkjenner Trondheim kommunes årsregnskap for 2004 i henhold til avlagt   
regnskap fra fagsjef . 

      13. Bystyret godkjenner i henhold til budsjett- og regnskapsforskriftenes §10 rådmannens   
årsberetning for  2004.  

 
FLERTALLSMERKNAD- Ap, Sp, SV, PP, DEM : 
Regnskapet før ekstraordinært uttak fra kraftfondet viser en ubalanse på 89 mill kroner. Dette 
skyldes et merforbruk på 31 mill kroner, og sviktende inntekter på 58 millioner kroner. Selv om 
ubalansen fortsatt er stor, er bystyret tilfreds med at man klarte å halvere underskuddet i forhold til 
den prognostiserte ubalansen på nesten 160 mill i juni 2004. 
 
Bystyret vil peke på at man (med unntak av 2002) må helt tilbake til 1999 for å finne et årsregnskap i 
mindre ubalanse. Dette til tross for et meget ekspansivt budsjett for 2004 med reformer som gratis 
trygghetsalarm, gratis hall- og baneleie, gratis leirskole og en dobling av satsningen på det 
næringsrettede arbeidet. I tillegg vedtok bystyret en betydelig styrking av innsatsen innenfor 
tjenesteområdene utover rådmannens påplusninger: Helse og velferd med 23 mill, oppvekst og 
utdanning med 23 mill og kulturområdet med 10 mill. I et slikt perspektiv er resultatet tilfredsstillende. 
 
FLERTALLSMERKNAD- Ap, Sp, SV, H, FrP, PP, KrF, DEM: 
Bystyret vil understreke at det store uttaket av kraftfondet er bekymringsfullt. Hele avkastningen tas i 
bruk. Når dette i 2004 kan forsvares er det pga den store veksten i avkastningen. Man må imidlertid 
påregne et lavere uttak de neste årene. Dette byr selvfølgelig  
på store utfordringer. Spesielt fordi usikkerheten rundt framtidig avkastning er stor. 
 
 
 
 
Rita Ottervik 
Ordføre 
 
      Kari Aarnes 


